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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiul ui Hunedoara din  

data de 19.05.2014 
 
 

Conducerea şedinŃei este exercitată de dl. Palcău Ciprian care a fost ales preşedinte 
de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.99/2014 adoptată prin votul 
deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului preşedintelui de şedinŃă este 
de 2 luni. 

 
Dl. Palc ău Ciprian:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaŃi invitaŃi, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un număr 
de 18 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: Costa Mircea, Noghiță Luminița și Takacs Aranka. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept:dl. primar Viorel Arion şi d-nul 
secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

Dau cuvântul domnului  primar pentru a  prezenta ordinea de zi.” 
 

Dl. primar Viorel Arion : 
„Propun suplimentarea ordinii de zi prin introducerea după punctul 1 al ordinii de zi, a 

următoarelor proiecte de hotărâri: 
 
 Proiect de hotărâre privind stabilirea suprafeŃelor de pajişti permanente din domeniul 

privat al municipiului Hunedoara, pentru care se va depune cerere de sprijin pe suprafaŃă în 
campania 2014 la A.P.I.A. 

 
Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor care aparŃin domeniului 

public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.73/1999, cu modificările  şi completările ulterioare 

 
Dl. Palc ău Ciprian:  
„Supun la vot ordinea de zi suplimentată, care se aprobă cu 17 voturi ”pentru” și un vot 

”împotrivă” (Mornea Maria). 
 Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător.” 
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După punctul 1 al  ordinii de zi se va lua o pauz ă de 10 de minute pentru 
studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate. 

 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să anunŃe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 
 

 La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2014. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură– aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.126/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind stabilirea suprafeŃelor de pajişti permanente din 
domeniul privat al municipiului Hunedoara, pentru care se va depune cerere de sprijin pe suprafaŃă 
în campania 2014 la A.P.I.A. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 

Dna Mornea Maria:  
”Întrucât  am aprobat ca aceste suprafețe să fie date prin licitație publică în totalitate, și 

pentru că primăria ca și proprietar,…. are dreptul la alocațiile de sprijin din partea A.P.I.A., propun 
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ca acest proiect să fie respins. Să inițiem un nou proiect prin care să hotărâm ca această suprafață 
să fie scoasă la licitație, așa cum s-a hotărât prin hotărârea de consiliu, precedentă.” 

 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Dar fără să mai stăm 20 de zile…” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”…cu respectarea termenelor…” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”…nu se încadrează…” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
”….ba se încadrează.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Se încadrează, este ultima zi…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Ordonanța Guvernului nr. 34/2013 spune că utilizarea pajiștilor aflate în domeniul 

public privat al comunelor și orașelor, respectiv al municipiilor, se face de către colectivitățile locale, 
proprietari de animale, înregistrate la RNE,  în vederea încheierii contractelor de închiriere sau 
concesiune a pajiștilor aflate în domeniul privat al municipiului, comunelor, orașelor, crescătorii de 
animale din cadrul colectivității locale, vor depune la compartimentul funcțional din cadrul primăriei 
unității administrativ teritoriale, documente care atestă că animalele din speciile bovine, ovine, 
caprine și celelalte,…   pentru care solicită suprafețele de pajiști, sunt înscrise în RNE .  

Ce vreau să spun: de ce am citit asta, pentru că în primul rând trebuie să sprijinim 
crescătorii de animale din zona noastră, nu trebuie să-i alungăm. A doua problemă, la care am 
rămas foarte surprins, mi se pare, nu știu exact, trebuie să-l întreb pe dl. secretar, am aprobat data 
trecută, respectiv la Pestișul Mare, pășune în suprafață de 121,58 de ha, dar noi știm, că tot atunci 
când s-a aprobat, trebuia să se scoată o suprafață de 32,17  ha, care aparțineau, printr-un contract 
adițional, altei persoane. Deci această suprafață trebuia scoasă din suprafața de 121 ha, și așa s-a 
votat, respectiv pentru dna Coșereanu. Așa am aprobat noi, pentru că doamna avea un contract 
adițional, contractul adițional respectiv 12752 ….. este o problemă.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Buganariu : 
”Dl. consilier, din procesul verbal, reiasă că, la suprafața din anexa 1, nici unii dintre 

dvs. nu ați avut amendamente în acest sens, a rămas anexa așa cum a fost ea. La Pestișul Mare 
sunt două trupuri de pășune, Finirul și peste apă. Despre ce este vorba aicea, este vorba de trupul 
de pășune de peste apă, care are suprafața de 101 și ceva ha, restul, Finirul, care este în contractul 
și actul adițional a arendașului, nu se mai regăsește acum în acest proiect. Dacă se va scoate la 
licitație așa cum a propus dna Mornea, nu se va regăsi în anexă trupul de pășune Finir.” 
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Dl. Magaon Jane : 
”Aici spune clar, vedeți dvs., s-a făcut o greșeală, în 30.03.2014 când s-a scos de pe 

ordinea de zi, s-a dat real ce se întâmplă, este la Pestișul Mare o pășune de 121 de ha, din care 
suprafața de 32 ha date în arendă, conform actului adițional. Dvs. când ați venit cu hotărârea din 
14.04.2014, nu ați mai scris aceasta, intenționat ca să se scoată. Noi, acum când am aprobat, am 
aprobat fără ce are în concesiune dna Coșereanu, așa am aprobat, iar acum se vine se scoate la 
licitație toată suprafața, fără să scoatem acea suprafață a dnei Coșereanu, adică noi am aprobat 
altceva. Ori e scoasă toată suprafața de 121 ha, dacă așa a apărut în anexă, cum susțineți dvs., din 
data de 14.04.2014, și aveți dreptate că așa a fost, nu a fost făcută anexa așa cum trebuia făcută, 
ori scoatem toată anexa, respectiv 121 de ha, ori scoatem din 121, scădem 32,17 ha contractul de 
arendare și rămâne suprafața despre care discutăm, cum spuneți dvs. că sunt două loturi. Să 
lămurim foarte clar această problemă, pentru că data  trecută, nu a venit nimeni cu amendament, 
dar trebuia trecut, pentru că anexa a fost greșită, nu amendamentul.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”Aici sunt două aspecte: când am aprobat și au fost discuțiile despre acea suprafață 

de teren care face obiectul unui contract de arendare ... Când noi am hotărât aici, am hotărât că 
acele suprafețe nu se includ în suprafețele care vor fi atribuite prin licitație în arendă, așa am 
hotărât, dacă țin minte bine. Anexa a fost refăcută și au fost scoase acele 2 trupuri de suprafață din 
cele ce urmau să fie supuse licitației. Eu așa am înțeles, da? și s-a votat. Eu atunci sunt într-o 
profundă eroare, și nu știu ce mai votăm….” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Buganariu : 
”Eu nu am participat la ședință,…….dl. Magaon, am impresia că ne tratați 

superficial…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Eu nu vă tratez superficial….” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Buganariu : 
”..acele trupuri care sunt în contractul de arendă, nu mai apar în această anexă, 

trupuri de pășune de peste apă…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Dl. secretar, dacă acele suprafețe, într-adevăr au fost scoase….” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Buganariu : 
”…da, au fost scoase.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Bun, am lămurit această parte. Din moment ce noi am hotărât o dată, generic folosind 

cuvântul licitație, mi se pare firesc să nici nu mai avem nevoie de un alt proiect de hotărâre pentru 
scoatere la licitație. Important este să respingem acest proiect de hotărâre, pentru că nu are ce să 
caute, iar scoaterea la licitație publică se face prin temeiul hotărârii pe care deja am aprobat-o.”         
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Dl. secretar Aurel Ra ță-Buganariu : 
”Modificarea termenelor și a procedurii prevăzute de lege……” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Eu așa cred…” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Corect.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Eu propun respingerea hotărârii, în totalitate.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Da, dar să votăm…” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii întrunește 17 voturi ”împotrivă” și un vot ”abținere” (Farcaș Ladislau). 
Titlul hot ărârii nu a fost adoptat. 

 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Cum se procedează acum?” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Hotărârea a căzut, având în vedere că nu s-a aprobat titlul hotărârii, și se procedează 

pe vechea hotărâre, am înțeles din punctul dvs. de vedere, că se dorește reluarea licitației pe 
vechea hotărâre, nu e nevoie de o altă hotărâre. Punctul acesta de vedere îl consemnăm în 
procesul verbal și nu cred că mai este nevoie de supunere la vot….” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Buganariu : 
”Dl. director, dacă supunem la vot, trebuie să facem alt proiect de hotărâre…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dna Mornea Maria:  
”Am o întrebare, unde scrie că trebuie să așteptăm 20 de zile până se poate scoate 

din nou la licitație?” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Unde scrie că trebuie să așteptăm 20 de zile până se dă anunțul în ziar? 20 de zile de 

mâine începând, exact o zi este diferență.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Buganariu : 
”Este act normativ. Scrie că în termen de 20 de zile se dă anunțul…” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Legea Achizițiilor Publice…” 
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Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Tot o întrebare, dacă prin repetare trebuie din nou?” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
” …. dacă într-adevăr textul de lege spune că procedura de licitație presupune             

20 de zile, asta presupune că are termen de licitație, ai făcut o licitație, nu s-a adjudecat licitația, țin 
din nou o licitație.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”….am câștigat, se încheie contractul…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Puteți să-l dați azi, anunțul.” 
 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor care aparŃin 
domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.73/1999, cu modificările  şi completările ulterioare. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură– aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.127/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea Contractului de delegare a gestiunii 
Serviciului pentru gestionarea câinilor fără stăpân din municipiul Hunedoara, precum şi a anexei 
acestuia. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură– aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Durata contractului, și obligațiile de plată, explicați-mi și mie ce înseamnă, că nu am 

înțeles. Eu încerc să explic. Prezentul contract se derulează pe o perioadă de 15 ani, sau pe toată 
perioada în care primăria municipiului Hunedoara, are calitate de membru al Asociației de 
Dezvoltare Intercomunitară a Serviciului Județean pentru ocrotirea animalelor fără stăpân dacă 
această perioadă este mai mare de 15 ani. Mai spun o dată, pe scurt. 

Prezentul contract se derulează pe o perioadă de 15 ani, dacă  Asociația de 
Dezvoltare este mai mare de 15 ani, cum e asta? Eu nu am înțeles……” 

 
Dna Mornea Maria : 
”Zice, durata contractului și obligațiile de plată, la obligațiile de plată nu este trecut 

nimic.” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Vrea să spună că plata este zero lei, să specifice cuvântul zero lei, sau 2 lei, sau 4 lei, 

sau fără plată. Eu nu am înțeles asta, care e mai încurcată: prezentul contract se derulează pe o 
perioadă de 15 ani, dacă această perioadă este mai mare de 15 ani, la punctul 3…” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
”De la Consiliul Județean e venit, ce să vă zic?” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Dacă eu am sesizat problema asta, chiar așa de grav este ?” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
”Nu putem ca noi să avem un tip de contract și Deva un alt tip de contract.” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Dar este o greșeală….” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Dl. Crișan, din greșeală, și o parte din dvs. ați fost sunați și vi s-a trimis din nou acest 

proiect de hotărâre, a fost trimis din greșeală tot folderul cu drafturile de proiecte, varianta corectă a 
fost trimisă încă o dată, și aceasta spune așa: durata prezentului contract coincide cu cea a calității 
de membru a municipiului Hunedoara în Asociația de Dezvoltare Intercomunitară….durata maximă 
a prezentului contract nu poate să depășească limita stabilită de legislația în vigoare. Deci a fost 
trimis din nou această variantă, care este corectă.” 

 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Când s-a trimis?” 
 
Dl. Muzsic Robert : 
”A fost trimis.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”E bine.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Și cu plata ce facem? Obligațiile de plată.” 
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Dl. Cri șan Ovidiu : 
”În noul folder a apărut și noțiune de obligația de plată este zero?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Nu. De ce trebuie să apară? Dacă nu e stipulat nimic, de ce trebuie să apară?” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Dacă apare un titlu că mâine apare Michael Jakson, că el a murit………e corect ce 

spune dna Mornea.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dna Mornea Maria : 
”Care sunt obligațiile de plată?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
” Obligațiile pe care dvs. le-ați hotărât când s-a înființarea această Asociație de 

Dezvoltare Intercomunitară, cotizația în funcție de numărul de locuitori.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Formularea este corectă, dacă la un capitol la drepturile de plată nu scrie nimic, nu se 

plătește nimic.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Omul de afaceri vrea să vadă zero, acolo.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.128/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenŃiei de la bugetul 
local al municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane 
prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna aprilie 2014.                            
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură– aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
 



9 
 

Dna Mornea Maria : 
”O întrebare simplă, la care doresc data viitoare să am un răspuns la ea, în fiecare 

lună crește suma. Am început de la 30 si ceva de mii, și acum am ajuns la 50 și ceva de mii. În 
condițiile în care elementele de cost nu au suferit diferențe de la început până acum. Diferența este 
mare. Structura care a dus la creșterea acestei sume.” 

 
Reprezentant S.C. Eco Sid S.R.L.:  
”O să aduc pentru data viitoare explicațiile. Ce știu eu din ultima perioadă, au fost 

foarte multe reparații la autobuze, a fost o perioadă cu cheltuieli neprevăzute.  Diferența este de 
vre-o 10 mii.” 
 

Dna Mornea Maria : 
”Cheltuielile cu reparațiile care nu sunt cheltuieli de întreținere zilnică….” 
 
Reprezentant S.C. Eco Sid S.R.L.:  
”Dna Mornea o să vă facem o informare scrisă, cred că e cel mai bine.” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Trebuia să spuneți și costul de motorină.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.129/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 
2.000 lei în vederea participării domnului consilier local Stamatoiu Ion ca reprezentant al Consiliului 
Local al municipiului Hunedoara la „GALA DE DANS INTERNAłIONAL”, eveniment care se va 
desfăşura la Argenteuil - FranŃa, în luna mai 2014 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură– aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 
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                1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind participarea  reprezentantului  
Consiliului Local al municipiului Hunedoara la „GALA DE DANS INTERNAłIONAL”, eveniment care 
se va desfăşura la Argenteuil - FranŃa, în luna mai 2014, a constatat următoarele: 
 

           domnul consilier local Stamatoiu Ion 18 voturi “pentru”             
 

În urma acestor rezultate, reprezentantul  Consiliului Local al municipiului Hunedoara 
care va participa la „GALA DE DANS INTERNAłIONAL”, eveniment care se va desfăşura la 
Argenteuil - FranŃa, în luna mai 2014,  este: 

                         domnul consilier local Stamatoiu Ion 
 
Art.2-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.130/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 
3000 lei în vederea participării unui grup de 4 elevi instrumentişti, împreună cu un profesor însoŃitor 
la Turneul artistic al Orchestrei „Capella Juventa”, eveniment care se va desfăşura în oraşul 
Ilmenau din Germania, în perioada 26 mai – 5 iunie 2014. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură– aviz favorabil 

 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
 
Dl. Artean Mircea : 
”Aș dori să întreb dacă suma aceasta de 3.000 lei, este îndestulătoare pentru această 

delegație?” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
”Nu suntem singurii finanțatori, și Consiliul Județean participă cu bani.” 
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Dl. Artean Mircea : 
”Și mai am o problemă, îmi cer scuze nu este legată de ordinea de zi. Aș dori totuși să 

vă rog să luați legătura cu cei din conducerea primăriei de la Zenița, știți că ei au probleme mari 
acolo. Să vedeți dacă nu putem să-i ajutăm cu ceva. Este oraș înfrățit cu noi, și cred că ar fi potrivit, 
în măsura în care putem să-i ajutăm.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.131/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
 „Vă mulŃumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de azi a 

Consiliului local." 
 
 
 
 
 
 
 

    PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                               ÎNTOCMIT, 
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

MINUTA 
 

Şedin Ńei de îndat ă a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data de 19.05.2014 
 
 

 1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2014. 
                      Hotărârea nr.126/2014 se aprob ă în unanimitate.       
 

2. Proiect de hotărâre privind stabilirea suprafeŃelor de pajişti permanente din 
domeniul privat al municipiului Hunedoara, pentru care se va depune cerere de sprijin pe suprafaŃă 
în campania 2014 la A.P.I.A. 

Titlul hotărârii întrunește 17 voturi ”împotrivă” și un vot ”abținere” (Farcaș Ladislau). 
Titlul hot ărârii nu a fost adoptat. 

 
3. Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor care aparŃin 

domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.73/1999, cu modificările  şi completările ulterioare 
                      Hotărârea nr.127/2014 se aprob ă în unanimitate.   
     

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Contractului de delegare a gestiunii Serviciului 
pentru gestionarea câinilor fără stăpân din municipiul Hunedoara, precum şi a anexei acestuia. 
                      Hotărârea nr.128/2014 se aprob ă în unanimitate.     
   

 5. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenŃiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin 
curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna aprilie 2014.                            
                      Hotărârea nr.129/2014 se aprob ă în unanimitate.    
    

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 2.000 lei 
în vederea participării domnului consilier local Stamatoiu Ion ca reprezentant al Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara la „GALA DE DANS INTERNAłIONAL”, eveniment care se va desfăşura la 
Argenteuil - FranŃa, în luna mai 2014 
                      Hotărârea nr.130/2014 se aprob ă în unanimitate.     
   

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 3000 lei 
în vederea participării unui grup de 4 elevi instrumentişti, împreună cu un profesor însoŃitor la 
Turneul artistic al Orchestrei „Capella Juventa”, eveniment care se va desfăşura în oraşul Ilmenau 
din Germania, în perioada 26 mai – 5 iunie 2014. 
                      Hotărârea nr.131/2014 se aprob ă în unanimitate.       
 
                                                                            
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel RaŃă-Bugnariu 


